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PM 2013: RVII (Dnr 326-276/2012) 

 

 

BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscenter 
Skrivelse av Roger Mogert (S), Ann-Margrethe Livh (V) och Stefan Nilsson 

(MP) 

 

 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

Skrivelse av Roger Mogert (S), Ann-Margarethe Livh (V) och Stefan Nilsson 

(MP) om ”BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscenter” anses besvarad med vad som 

sägs i promemorian. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Anna König Jerlmyr anför följande. 

 

Ärendet 

 

Roger Mogert (S), Ann-Margarethe Livh (V) och Stefan Nilsson (MP) framför i en 

skrivelse den 22 februari 2012 att BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscenter, en verk-

samhet där personer med funktionsnedsättningar kan få stöd av både kommunen, 

landstinget och staten, behövs eftersom det är en fördel för den enskilde att komma 

till ett ställe där information kan ges om till vilken huvudman man ska vända sig.  

 

Beredning 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

Stadsledningskontoret konstaterar att det inte är möjligt att förlänga nuvarande 

avtal med BOSSE. Motsvarande typ av tjänst måste upphandlas konkurrensneutralt 

och socialnämnden har inte i uppdrag att genomföra den typen av upphandling.  

 

Mina synpunkter 

 

BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscenter har under en lång tid varit en viktig resurs 

för människor med funktionsnedsättning i Stockholms stad och Stockholms län. Sta-

den har sedan 1994 haft ett avtal med BOSSE för att erbjuda rådgivning och stöd till 

personer med funktionsnedsättning.  

BOSSE Råd, Stöd & Kunskapscenter Ideell förening har ansökt om medel från sta-

dens organisations- och föreningsutskott. Vår uppfattning är att det är viktigt att 

verksamheten fortsatt kan bedrivas för de människor som är i behov av de tjänster 

som BOSSE erbjuder. Verksamheten har därför beviljats 1,6 miljoner kronor i pro-

jektbidrag av stadens organisations- och föreningsutskott. 
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Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar föl-

jande. 

Skrivelse av Roger Mogert (S), Ann-Margarethe Livh (V) och Stefan Nilsson 

(MP) om ”BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscenter” anses besvarad med vad som 

sägs i promemorian. 

 

 

Stockholm den 3 april 2013 

 

ANNA KÖNIG JERLMYR 

 

 

Bilaga 

Skrivelse (22/2) till kommunstyrelsen om BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscen-

ter. 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

 

Särskilt uttalande gjordes av borgarråden Karin Wanngård och Tomas Rudin  

(båda S) och Daniel Helldén (MP) enligt följande.  

 
I november 2011 fick BOSSE, råd stöd och kunskapscenter beskedet att socialförvaltningen 

avsåg att dra in bidraget på 1,6 miljoner kronor. Verksamheten BOSSE, råd stöd och kun-

skapscenter bedriver och har bedrivit under en lång tid är uppskattat och prisbelönt. Nämnden 

och majoriteten har anfört som skäl att bidraget dragits in att det inte är tillåtet för Social-

nämnden att ge bidrag till en ekonomisk förening – vilket är något märkligt då detta görs 

regelbundet. Därför lade vi en skrivelse på nämndens bord där vi krävde att frågan skulle 

lösas. Nu kan vi läsa att BOSSE får 1,6 miljoner i projektbidrag av stadens organisations- och 

föreningsutskott. Det är mycket glädjande att verksamheten kan fortsätta. Det är dock märk-

ligt att en nämnd kan betala ut detta projektbidrag nu vilket tidigare ansågs som omöjligt. 

Tydliga spelregler krävs för att organisationer och föreningar som bedriver högkvalitativ 

verksamhet ska kunna göra detta på långsiktiga grunder. 
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ÄRENDET 

 

Roger Mogert (S), Ann-Margarethe Livh (V) och Stefan Nilsson (MP) framför i en 

skrivelse att BOSSE, Råd, Stöd och Kunskapscenter, en verksamhet där personer 

med funktionsnedsättningar kan få stöd av både kommunen, landstinget och staten, 

behövs eftersom det är en fördel för den enskilde att komma till ett ställe där infor-

mation kan ges om till vilken huvudman man ska vända sig.  

 

BEREDNING 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret. 

 

Stadsledningskontoret 

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 3 maj 2012 har i huvudsak 

följande lydelse. 

 

Avtalsförhållandet mellan BOSSE och socialnämnden kan inte fortsätta då det inte mot-

svarar kraven i lagen om offentlig upphandling (LOU). LOU anger hur kommunala, statliga 

och landstingsverksamheter får, och ska, upphandla varor och tjänster. Direktupphandlings-

gränsen per år är för närvarande ca 288 tkr. Tjänster som beräknas överstiga detta belopp ska 

upphandlas på ett konkurrensneutralt sätt.  

Socialnämnden kan upphandla varor och tjänster som omfattas av nämndens uppdrag en-

ligt reglementet för socialnämnden. Den verksamhet som BOSSE tillhandahåller omfattas 

inte av socialnämndens reglemente och kan således inte upphandlas med det stöd av det.  

BOSSE har upphandlats av Stockholms läns landsting (SLL) för att fr.o.m. 4/6-2012 till-

handahålla psykosocial habilitering, erbjuda råd och stöd samt samordna insatser från andra 

huvudmän. Socialnämnden bedömer att personer med funktionsnedsättning även fortsätt-

ningsvis kommer att, genom SLL:s upphandling och genom stadsdelsnämndernas individu-

ella biståndsprövning, få rimlig tillgång till råd- och stödinsatser.   

Stadsledningskontoret instämmer i socialnämndens bedömning att det långsiktigt inte är 

möjligt att förlänga nuvarande avtal med BOSSE. Motsvarande typ av tjänst måste upphand-

las konkurrensneutralt och socialnämnden har inte i uppdrag att genomföra den typen av 

upphandling. Kontoret delar också socialnämndes bedömning av att förlänga avtalet tom 

2012-12-31 för att verksamheten ska kunna få ytterligare tid att ställa om sig efter de nya 

förutsättningarna.  

Kontoret bedömer vidare att behovet för personer med funktionsnedsättning tillgodoses 

genom stadsdelsnämndernas och landstingets ansvar. Dessutom kommer Stockholms invåna-

re även i fortsättningen att kunna ta del av BOSSE:s verksamhet då Stockholms läns lands-

ting har upphandlat verksamheten.  

Stadsledningskontoret föreslår att skrivelse av Roger Mogert (S), Ann-Margarethe Livh 

(V) och Stefan Nilsson (MP) anses besvarad med vad som sagts i stadsledningskontorets 

tjänsteutlåtande. 

 


